



الجمعية البرلمانية الآسيوية



الجمعية الوطنية لجمهورية أذربيجان

باكو، 2 كانون الثاني/يناير 2024

معالي رئيس البرلمان/الرئيس
أعضاء الجمعية البرلمانية الآسيوية
معاليكم،

باسم الجمعية الوطنية لجمهورية أذربيجان والجمعية البرلمانية الآسيوية، يشرفنا ويسرنا أن نوجه دعوة لمعاليكم للمشاركة شخصياً في اجتماع المجلس التنفيذي والجلسة العامة الـ14 للجمعية البرلمانية الآسيوية، المقرر عقدهما في باكو في 20-24 شباط/فبراير 2024.

وقد حدد موضوع الاجتماع العام على أنه "تعزيز التعاون الإقليمي من أجل التنمية المستدامة في آسيا". ونحن نشجع ونتوقع إجراء مناقشات حيوية وتبادل أفكار بين رؤساء البرلمانات الأعضاء في الجمعية البرلمانية الآسيوية ومندوبيها في سياق الموضوع المذكور أعلاه.

يوفر البرلمان المضيف الضيافة (الإقامة والوجبات والنقل المحلي) بين التواريخ 20-24 شباط/فبراير 2024 (أربع ليالٍ) على النحو التالي:

- المندوبون الرسميون للبرلمانات الأعضاء في الجمعية البرلمانية الآسيوية على النحو المحدد في المادة 8 من ميثاق الجمعية البرلمانية الآسيوية بالإضافة إلى شخص واحد مرافق؛
- ممثلان عن كل برلمان مراقب؛
- ممثل واحد عن كل منظمة مراقبة.

ويمكن الاطلاع على الوثائق ذات الصلة للجلسة العامة الـ14 من خلال الموقع الإلكتروني للجمعية البرلمانية الآسيوية :

www.asianparliament.org



سيتم إرسال استمارة التسجيل ومشروع جدول الأعمال والوثائق الأخرى قريباً، وسنكون شديدي الامتنان لو تكرمتم بإبلاغ الأمانة العامة للبرلمان المضيف والأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية بشأن تشكيل وفدكم في أقرب وقت ممكن، ولكن في موعد أقصاه 10 شباط/فبراير 2024.

وسيكون شرف عظيم إذا كان بإمكان معاليكم ترؤس وفدكم في الجلسة العامة الـ14 للجمعية البرلمانية الآسيوية في باكو، أذربيجان.

وأرجو أن تتقبلوا، معاليكم، أسمى آيات التقدير.

الدكتور محمد رضا مجيدي

الأمين العام

للجمعية البرلمانية الآسيوية

(التوقيع)

البروفيسورة الدكتورة صاحبة غافاروفا

رئيسة الجمعية الوطنية

لجمهورية أذربيجان

(التوقيع)





MILLI MAJLIS OF THE REPUBLIC OF
AZERBAIJAN



ASIAN PARLIAMENTARY ASSEMBLY

Baku, 2 January 2024

**Dear Speaker / President
Member of Asian Parliamentary Assembly**

Excellency,

On behalf of the Milli Majlis of the Republic of Azerbaijan and the Asian Parliamentary Assembly (APA), it is a great honor and pleasure for us to extend a cordial invitation to Your Excellency to personally participate in the Executive Council Meeting and 14th Plenary Session of the APA, which is to be held in Baku on 20 - 24 February 2024.

The theme of the Plenary is specified as "Fostering regional cooperation for sustainable development in Asia". We encourage and expect vibrant discussions and exchange of views by Speakers and delegates of the APA Member Parliaments within the context of the aforementioned subject.

The Host Parliament offers hospitality (accommodation, meals and local transportation) between the dates 20 - 24 February 2024 (four nights) as follows:

- Official delegates of APA member parliaments as determined in the Article 8 of the APA Charter plus one accompanying person;
- Two representatives for each observer parliament;
- One representative for each observer organization.

The relevant documents of the 14th Plenary Session could be accessed through the APA website: www.asianparliament.org.

The registration form, draft agenda and other documents will be forwarded soon and it would be greatly appreciated if you could inform the Secretariat of the Host Parliament and the APA Secretariat regarding the composition of your delegation at the earliest convenient, but no later than February 10, 2024.

It would be a great honor if Your Excellency could lead your delegation in the 14th Plenary Session of the APA in Baku, Azerbaijan.

Please accept, Excellency, the assurances of our highest consideration.

Prof. Dr. Sahiba GAFAROVA
Speaker of the Milli Majlis of the
Republic of Azerbaijan

Dr. Mohammad Reza MAJIDI
Secretary General of the
Asian Parliamentary Assembly